

Title (en)
FORAMENOUS IMPLANT.

Title (de)
FORAMENIMPLANTAT.

Title (fr)
IMPLANT FORAMINE.

Publication
EP 0555428 A1 19930818 (EN)

Application
EP 92915761 A 19920709

Priority
US 73763291 A 19910730

Abstract (en)
[origin: WO9302635A1] A chamber made of a biocompatible material, adapted to be implanted in a host, adapted to substantially contain biological material immunologically compatible with the host, having a wall, having holes traversing the wall where the holes have an inner diameter at the narrowest point large enough to permit a functional host capillary to traverse the thickness of the wall, and where said holes are numerous enough to permit said host capillary to support the viability of the contained biological material.

Abstract (fr)
Une chambre fabriquée dans un matériau biocompatible, conçue pour être implantée chez un individu hôte et pouvant contenir une matière biologique compatible immunologiquement avec l'individu, comporte une paroi, des trous traversant ladite paroi, ceux-ci ayant à l'endroit le plus étroit un diamètre intérieur suffisamment grand pour permettre à un capillaire fonctionnel de l'hôte de traverser l'épaisseur de la paroi; et ces trous sont assez nombreux pour permettre audit capillaire de l'hôte de préserver la viabilité de la matière biologique contenue.

IPC 1-7
A61F 2/02; A61L 27/00

IPC 8 full level
A61F 2/02 (2006.01); **A61K 9/00** (2006.01); **A61L 27/00** (2006.01)

IPC 8 main group level
A61F (2006.01)

CPC (source: EP)
A61F 2/022 (2013.01); **A61K 9/0024** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9302635A1

Designated contracting state (EPC)
BE DE DK FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9302635 A1 19930218; CA 2092825 A1 19930131; EP 0555428 A1 19930818; JP H06502577 A 19940324; NO 931168 D0 19930329;
NO 931168 L 19930329

DOCDB simple family (application)
US 9205747 W 19920709; CA 2092825 A 19920709; EP 92915761 A 19920709; JP 50356693 A 19920709; NO 931168 A 19930329